

# THE 4TH INTERNATIONAL CONFERENCE ON ROBOTICS AND INTELLIGENT SYSTEMS (ICRIS 2022)

CHENGDU, CHINA I MARCH 11-13, 2022

#### **CALL FOR PAPERS**

Topics of interest for submission include, but are not limited to:

#### **Robotics:**

- Assistive Robotics
- Autonomous Robots
- Bio-inspired Robotics
- Computer Vision
- Distributed Sensing
- Multi-Sensor Fusion
- Signal and Image Processing

#### Intelligent System:

- Ambient Intelligence
- Artificial Intelligence
- Automated Reasoning
- Fuzzy Sets and Systems
- Genetic Algorithms
- Soft Computing
- Swarm Intelligence

More information, please visit: http://www.icris.net/cfp.html

#### **IMPORTANT DATES**

Submission: February 1st, 2022 Notification: February 15th, 2022 Registration: February 20th, 2022

#### **CONTACT US**

Conference Secretary: Ms. Sharon Liu

Email: icris@academic.net

T e l: +86-28-6302-3585(Office Time 9:30 -

18:00, Time zone: GMT+8; Monday to Friday)

Web: http://www.icris.net/

#### **ICRIS 2022**

The 4th International Conference on Robotics and Intelligent Systems (ICRIS 2022). It will take place in Chengdu, China during March 11–13, 2022. This conference provides a very good opportunity for research scientists, investors, industrial and government representatives to present the latest innovations, novel results and the-state-of-the-art ideas.

#### **PUBLICATION**

Accepted and registered papers will be published into ICMSCE 2022 Conference Proceedings as a Special Chapter. The proceedings will be submitted for indexing by Ei Compendex, Scopus, Thomson Reuters (WoS), Inspec.

#### **SUBMISSION**

#### Full Paper (Presentation and Publication)

Accepted full paper will be invited to give the oral presentation at the conference and be published in the conference proceeding.

#### Abstract (Presentation only)

Accepted abstract will be invited to give the oral presentation or poster presentation at the conference, the presentation will not be published.

Online Submission System:

http://www.zmeeting.org/submission/icris2022

For More Information:

http://www.icris.net/submission.html



# 2022年第四届机器人与智能系统国际会议 (ICRIS 2022)

# 2022年3月11日-13日|中国成都

## 征稿启事

征稿的主题包括但不限于:

#### 机器人:

- 辅助机器人学
- 自主机器人
- 仿生机器人学
- 计算机视觉
- 分布式传感
- 多传感器融合
- 信号与图像处理

#### 智能系统:

- 环境智能
- 人工智能
- 自动推理
- 模糊集与系统
- 遗传算法
- 软计算
- 群智能

更详尽主题分类请参详:

http://www.icris.net/cfp.html

## 重要日期

**截稿日期: 2022年2月1日 通知日期: 2022**年2月15日

注册截止时间: 2022年2月20日

联系方式

会议秘书: 刘老师

电子邮箱: icris@academic.net

联系电话: +86-15902806624(周一至周五 9:30 - 18:00)

官方网站: http://www.icris.net/

# **ICRIS 2022**

2022年第四届机器人与智能系统国际会议(ICRIS2022)将于2022年3月11日-13日在中国成都举行。会议旨在促进机器人与智能系统等领域的学术交流与合作,热忱欢迎从事相关技术研究的专家、学者和专业技术人员踊跃投稿并参加大会。

# 文章出版

作为 ICMSCE 2022 的研讨会,ICRIS 文章将收录至 ICMSCE 2022 会议论文集,并提交Ei 核心和 Scopus检索。 文章作者将被邀请参会做口头报告。

# 投稿指南

全文投稿(报告 & 发表)

全文投稿的作者将被邀请在会议上做口头报告。会议结束后, 论文将被提交出版并检索。

摘要投稿(仅口头报告)

摘要投稿的作者将被邀请在会议上做口头报告。但会议 结束后, 论文不会被出版。

在线投稿系统:

http://www.zmeeting.org/submission/icris2022

了解更多投稿信息,可访问:

http://www.icris.net/submission.html

如有问题,可扫描微信二维码咨询



